
Stage of Masters: Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship 2025 –

Where Coffee Art Meets Mixology Brilliance

以技藝榮耀舞台：香港咖啡調酒大賽2025——見證冠軍的極致發揮

Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship 2025 at HOFEX invites you to witness

an extraordinary spectacle where elite baristas push the boundaries of coffee mixology!

Watch as talented craftspeople blend premium spirits with expertly crafted coffee in a

thrilling display of innovation and artistry. Each creation promises to challenge

conventions and redefine what's possible in a glass.

This prestigious competition brings together the city's most skilled baristas, competing to

create show-stopping coffee cocktails that will leave you spellbound. From perfectly

pulled shots to masterfully mixed spirits, every moment promises pure excellence.

香港咖啡調酒大賽2025即將於HOFEX盛大舉行！誠邀您親臨現場，見證精英咖啡師突破創

新，將咖啡調酒藝術推向極致！觀賞才華橫溢的咖啡師如何將優質烈酒與精湛咖啡工藝完美融

合，呈現令人驚嘆的創新作品。每一杯佳作都將挑戰傳統，重新定義可能性。

賽事將雲集全城優秀的咖啡師，競相創作令人驚艷的咖啡調酒，帶來扣人心弦的視覺與味覺盛

宴。從完美的特濃咖啡到精心調製的烈酒，每一刻都散發著卓越光芒。

Join us at HOFEX to witness the magic firsthand!

誠邀您蒞臨HOFEX，親身見證這場咖啡與烈酒的華麗共舞！

Date and Time日期及時間：

15 May 2025 10:30 - 18:30

16 May 2025 10:30 - 17:00

Venue 場地：

Coffee Competition Area, Hall 1B

展覽廳 1B

Organisers 主辦機構

A special thank you to our visionary sponsors across all categories:

衷心感謝以下贊助商 :

Espresso Grinder Sponsors 意式咖啡磨豆機贊助

Espresso Machine Sponsor 意式咖啡機贊助

Glassware Sponsor 酒杯贊助

Puree Sponsor 果茸贊助

Spirits Sponsor 烈酒贊助

Trophy Sponsor 獎杯贊助

Secure your visitor pass today and witness top baristas redefine mixology!

親睹頂尖咖啡師如何顛覆調酒藝術，探索業界最新潮流！

Organiser: Informa Markets

17/F, China Resources Building, 26

Harbour Road, Wanchai, Hong

Kong

+852 3709 4981

visit@hofex.com
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HOFEX.HK
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